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BESTYRELSESMØDE            
D. 02.05.22  

TIL STEDE: ANJA, ANDERS, KENNETH, MIKKEL, 
NIKOLAI, VICTOR OG LINE  

1. MARKVANDRING      
- Facaden skal vedligeholdes, og der er allerede blevet lavet noget  
- De har ændret plan ift. udskiftningen af hårde hvidevarer, som de i stedet 

udskifter løbende  
- Fælleslokalet: Der er afsat penge til at få det malet, hvilket snart skal gøres  
- Varmemester Morten vil gerne have lagt udskiftning af håndtag ind i 

budgettet, idet det er en dyrere fornøjelse end først antaget (det er vigtigt at 
der bruges en umbraco 2 nøgle til udskiftning af batteri)  

- Cykelparkering: Flere parkerer stadig cykler på græsset ved hoveddøren, og 
varmemesteren foreslår, at vi diskuterer muligheden for at udvide området 
til cykler  

o Bestyrelsen synes det er en god idé, og får Morten til at indhente 
tilbud på at få lagt fliser ved hoveddøren, og et yderligere tilbud, hvis 
der også skal lægges fliser ved kældertrappen fortil  

- Der er blevet udskiftet en ventil i kloaksystemet, som burde forhindre 
fremtidige problemer med overløb   

2. FACEBOOK   
- Råger: Der er blevet spurgt på Facebook om der bliver skudt råger igen i år. I 

bestyrelsen gør vi ikke yderligere ved problemet, idet vi forsøgte at afhjælpe 
problemet ved at få skudt reder ned sidste år, og det tyder på dette ikke har 
gjort en forskel. Som beboer kan man altid kontakte driftscenteret selv  

3. DIVERSE    
- Repræsentantskabsmøde  
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- Udlejning af fælleslokalet: Der skal indkøbes flere Vileda fladmopper, da vi 
kun har en tilbage der fungerer   
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